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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
Broj:01-05- 453/13 
Datum, 30.12.2013. godine 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa XIV (četrnaeste) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
20.12.2013. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Finka Rajkovača, Ivan Jurišić, Mato Pranjić i Zoran Marković, 
Vijećnici HDZ 1990: Nevenka Glamatović, i Borislav Petrović,  
Vijećnici HDZ BIH: Ivo Suvala i Jozo Grgić,  
Vijećnik HSP BIH: Goran Tokić i Nikola Risonjić 
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić 
Vijećnik SDP BIH: Boris Penava,  
Neovisni vijećnik: Pero Lujić 
 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar 
nekretnina i urbanizam Dario Katić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, šef 
Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti, Monika Mandić ravnateljica JP 
Radio Usora, Zvonimir Anđelić, predsjednik MZ Alibegovci Josip Anđelić, predsjednik MZ 
Bejići Pero Pauković, članovi Lovačkog društva Fazan. 
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici nazoči dovoljan broj članova za rad (kvorum, 13 nazočnih vijećnika vijećnika) 
te da je sjednica otvorena za javnost. 
 
Predsjedatelj je naglasio da su vijećnici u Sazivu dobili dnevni red za XIV redovitu sjednicu 
Općinskog vijeća Usora od deset točaka. Predsjedatelj je predloženi dnevni red dao na 
raspravu u kojoj je sudjelovao vijećnik Pero Lujić. 
 
Vijećnik Pero Lujić je predložio da se predložene točke 4. Prijedlog Proračuna općine 
Usora za 2014. godinu, 5. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. 
godinu i 10. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka utemeljenja 
Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja skinu sa dnevnog reda.  
Razlozi za skidanje 4. i 5. točke dnevnog reda su nekvaliteno provedena i urađena javna 
rasprava, nedovoljno pojašnjene određene stavke. Glede točke 10. predloženog dnevnog 
reda naglasio je da se ova Zadruga može registrirati i bez suglasnosti Općinskog vijeća. 
 
Predsjedatelj je najprije dao na glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za 
XIV redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 glasova „ZA“, 1 glasom 
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„PROTIV“ i sa 2 „SUZDRŽANA“ glasa (sjednici nazočilo 13 vijećnika OV-a) usvojilo 
slijedeći 
 

D N E V N I  R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa trinaeste redovite sjednice Općinskog vijeća Usora; 
2. Vijećnička pitanja; 
3. Obraćanje načelnika;  
4. Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
5. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu; 
6. Prijedlog Odluke o granicama naseljenih mjesta općine Usora; 
7. Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog 

natječaja; 
8. Prijedlog Odluke o komunalnim pristojbama; 
9. a) Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 

radi   građenja Bori Duvnjak; 
b)  Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 

radi građenja Tihomiru Jurišić; 
c)  Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 

radi građenja Stipi Jeleč; 
d) Prijedlog Rješenje o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 

radi građenja Ivici Joskić; 
10. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka utemeljenja 

Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja; 
 
 
Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa trinaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa trinaeste redovite 
sjednice Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa trinaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici 
dobili u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 13 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (13 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa trinaeste redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić 
i Ivo Suvala. 
 
Neovisni vijećnik Pero Lujić u OV-u Usora 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je na prethodnoj sjednici postavio deset vijećničkih 
pitanja te je naglasio da sa odgovorima na određena vijećnička pitanja nije zadovoljan. 
Vijećnicima je iznio razloge svoga nezadovoljstva pogotovo sa odgovorima na pitanja 
vezana za udruge proistekle iz rata koje se izjednačavaju sa drugim udrugama, oko 
nagodbe sa Dragom Ćosić, ugovorom o povratu sredstava dr. Joze Grgić, očitovanje oko 
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uklanjanja ograde firme Ivex. Pored toga naglasio je da nije zadovoljan Odlukom o 
komunalnim naknadama, smatra da nije zakonita te rješenja koja se izdaju na temelju nje 
padaju na sudu. Na kraju svog izlaganja je pročitao i obrazloženje o istupanju iz Kluba 
vijećnika HDZ 1990 i svom daljnjem nastupu kao neovisni vijećnik. 
 
Vijećnik Kluba vijećnika HDZ BIH Ivo Suvala u OV-u Usora 
 

1. „Kako je prošlo godinu dana od formiranja razvojnog tima interesira nas koje je 
aktivnosti imao taj tim, koji su mu planovi u narednom periodu i troškove za aktivnosti u 
dosadašnjem periodu“? 
 

2. „Dokle se došlo sa aktivnostima oko projekta Alibegovačkog mosta na rijeci Usori“? 
 

3. „Dokle se došlo sa aktivnostima oko Veterinarske stanice u Tešanjci –Žabljaku“? 
 
 
Ad/3 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u trećoj točci dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na 
četrnaestoj redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
 

Ukratko je izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije redovite sjednice. 
Upoznao je vijećnike sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim poslovima 
te održanim posjetama i sastancima. 
Općinski načelnik je u sklopu ove točke pozvao vijećnike i na Božićni domjenak koji će se 
održati 27.12.2013. godine. 
 
Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi po ovoj točci dnevnog reda su sudjelovali 
Pero Lujić, Ivo Suvala i Općinski načelnik.  
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje iz kojih sredstava se planira financirati Božićni 
domjenak? 
Vijećnik Ivo Suvala je istakao da na prethodnoj sjednici nije usvojeno Izvješće o izvršenju 
Proračuna za 9 mjeseci, to znači da vijećnici imaju određene zamjerke jer ga nisu 
podržali. Jedna od rasprava je bila i oko stavke sredstva potrošena za rad Povjerenstava na 
što su reagirali i šefovi Službi, zatim je bilo rasprave oko nepoštovanja Odluke o izvršenju 
Proračuna sukladno tome je istakao da se ne može reći da se nije reagiralo na izvršavanje 
Proračuna.  
Općinski načelnik je odgovorio na pitanja vijećnika te je dao potrebna obrazloženja. 
 
 
Ad/4 
Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao predlagača da ukoliko ima potrebe da se 
obrati vijećnicima. 
U ime predlagača djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je 
istakao da je MSŠ Stjepana Radića od strane hrvatske vlade ostvarila sredstva u iznosu od 
120.000,00 kn za opremanje radionice za izvođenje praktične nastve i da budući da srednja 
škola nema svoj račun taj novac će biti doznačen na općinski račun i kao takav on će 
morati biti predviđen u Proračunu. Sukladno tome pozvao je vijećnike da razmisle da li će 
ga odmah sada ugraditi ili će to učiniti tijekom godine. 
 
Nakon izlaganja predlagača Predsjedatelj je dao ovu točku dnevnog reda na raspravu u 
kojoj su sudjelovali: Nikola Risonjić, Pero Lujić, Jozo Grgić, Nevenka Glamatović, Ivo 
Suvala, Ivan Jurišić, Boris Penava, Općinski načelnik, djelatnik u Službi za gospodarstvo i 
financije Boro Glamatović. 



4 
 

Vijećnik Nikola Risonjić je naglasio da je za Proračun općine Usora za 2014. godinu 
postavljena visoka skala 2.150.000,00 KM kao i prošle godine. Smatra da punjenje 
Proračuna općine Usora za 2014. godinu neće biti prema planu i to će izazvati veću 
konfuziju izvršenja grantova i stvorit će određene probleme. Stoga je naglasio i predložio 
da treba provesti konsolidaciju fiskalne politike za 2014. godinu. 
Iznio je nekoliko prijedloga za koje je tražio da se Vijeće o njima izjašnjava. 
Predložio je da se sredstva sa ekonomskog koda 61 41 120 Tekwando klub Usora u iznosu od 
500,00 KM prebace na stavku za Lovačko društvo Fazan jer ovaj tekwando klub zapravo ne 
postoji, ne radi. 
Također je predložio da se sa Transfera za kulturu iznos od 2.500,00 KM prebaci također na 
stavku za Lovačko društvo Fazan. Ta sredstva sa već predviđenim sredstvima u Proračunu 
za Lovačko društvo u Fazan iznosila bi ukupno 5.000,00 KM što je dio sredstva potrebnih za 
koncesiju koju će od naredne godine morati plaćati sva lovačka društva. Ukupan iznos koji 
je njima na godišnjoj razini potreban je oko 10.000,000 KM i sukladno tome je poželjno da 
općina sudjeluje sa oko 5.000,00 KM kako ne bi izgubili koncesiju za lovišta na području 
naše općine. U lovačkom društvu je uposlena i jedna osoba i ako bi se ova sredstva 
umanjila doveo bi se u pitanje i rad ovog lovačkog društva ali i rad i egzistencija ove 
osobe. 
Vijećnik Pero Lujić je naglasio da ovako predložen Proračun nije realan i on kao takav ni 
prihodovno ni rashodovno neće moći biti ispoštovan. U prijedlogu Proračuna je predviđeno 
u prihodovnoj strani od komunalnih naknada iznos od 70.000,00 KM za što smatra da neće 
biti operativna pogotovo ako se uzmu u obzir postupci koji se vode kao i oni koji su 
prethodili izdavanju rješenja. Prihodovna strana stavka Kapitalne potpore ostalih nivoa 
vlasti u iznosu od 340.000,00 KM također smatra da je upitna njihova realizacija. Glede 
rashodovne strane osvrnuo se na jednu stavku i to plaće i doprinosi. Istakao je da u 
prijedlogu stoji da je stavka plaće i naknade uposlenih uvećana za 105.726,00 KM, naglasio 
je da ne zna da li su se stekli uvjeti za povećanje u ovoj teškoj financijskoj situaciji, 
smatra da makar treba vratiti onih 10% koji su smanjeni. Na kraju je istakao da je njegov 
stav da treba pomoći ali da sada nije vrijeme za takve planove. Glede predviđenih 
grantova iz prošle godine naglasio je da su planirani i izvršeni grantovi za ovu godinu jasan 
pokazatelj da nema smisla predlagati jer se neće ništa izvršiti (npr. za poljoprivredu se 
može uvrstiti još više sredstva itd.). U obrazloženju stoji da cc 180.000,00 KM za grantove 
nije izvršeno i sukladno naprijed navedenom postavio je pitanje da li ima smisla Proračun 
uvećavati ili ostaviti da on bude 2.150.000,00 KM ako ni ovi grantovi nisu izvršeni. 
Na rashodovnoj strani stavka ljetno i zimsko održavanje smatra da je Općinski načelnik 
zajedno sa Općinskim vijećem trebao taj ugovor revidirati. Također je istakao da stavka 
transfer za branitelje lošijeg imovinskog stanja nije realiziran. Naglasio je da podržava 
sredstva koja su na rashodovnoj stani namijenjena za rad Hitne službe. Glede izdataka za 
naknade vijećnika naglasio je da je to nešto realno ali smatra da nije trebalo uvrštavati 
sredstva za političke stranke jer ta pozicija neće biti realizirana. Prokomentirao je izdatke 
za Općinskog načelnika i Službe. Glede stavke Izdaci za poboljšanje energetske 
učinkovitosti MSŠ u Žabljaku 3.510,00 KM u 2013. godini postavlja pitanje zašto taj iznos 
ako se zna da je za tu svrhu od strane nadležnog ministarstva osigurano oko 56.000,00 KM. 
Smatra da je iznos od 3.510,00 KM trebalo uvrstiti za Crveni križ kako bi se pomoglo onima 
koji su u potrebi. 
Na kraju je istakao da je protiv ovog prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu. 
Smatra da je realniji iznos Proračuna onaj koji će biti izvršen tijekom 2013. godine, te je 
naglasio da neće glasovati za ovakav prijedlog. 
Vijećnik Jozo Grgić je u ime Kluba vijećnika HDZ BIH iznio određene prijedloge za izmjene 
i dopune Proračuna. 
Na strani 8. Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu: 
• funkcionalni kod 803 08 pozicija Financiranje kulturnih manifestacija od strane općine 

Usora planirano 4.500,00 KM predlaže da se skine na 1.000,00 KM; 
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• funkcionalni kod 803 8 Općinska manifestacija Hrvatski dani kulture planirano 4.000,00 
KM predlaže da se skine na 1.000,00 KM; 

• funkcionalni kod 804 01 Transfer za izbore planirano 1.000,00 KM predlaže da na toj 
poziciji ne bude ništa, da se skinu sva sredstva; 

• funkcionalni kod 804 02 Transfer iz sredstava za zaštitu okoliša planirano 15.000,00 KM 
predlaže da se skine na 10.000,00 KM; 

• transferi učešće općine u projektu Fonda Europske unije i razvojnog tima planirano 
14.000,00 KM predlaže da se skine na 4.000,00 KM; 
 

Na strani 9. Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu: 
• funkcionalni kod 807 03 transfer za vjerske zajednice planirano 5.000,00 KM predlaže da 

na toj poziciji ne bude ništa, da se skinu sva sredstva; 
 

Navedenim prestruktuiranjem ovih sredstava dobije se cifra od 27.500,00 KM koje bi 
preusmjerili na slijedeće stavke. 
 

Na strani 9. Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu: 
• funkcionalni kod 803 11 Izdaci za demobilizirane branitelje lošeg imovnog stanja 

planirano 5.000,00 KM predlaže da na toj poziciji bude 20.000,00 KM; 
• funkcionalni kod 807 06 Transfer Klubovima vijećnika političkih stranaka planirano 

4.000,00 KM predlaže da na toj poziciji bude 8.000,00 KM; 
 

Na strani 10. Prijedloga Proračuna općine Usora za 2014. godinu: 
• funkcionalni kod 901 03 Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ Omanjska 

za kupovinu zemljišta za groblje nije planirano ništa pa sukladno tome predlažu 
6.500,00 KM; 

• funkcionalni kod 901 05 Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ Ularice 
izrada projekta mosta na rijeci nije planirano ništa pa sukladno tome predlažu 2.000,00 
KM; 

Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da smatra da je Prijedlog Proračuna u 
cjelokupnom iznosu nerealan i neobjektivan te da u svim pozicijama gdje se to može i 
prihodi i rashodi trebaju biti umanjeni. S obzirom na stanje i u Federaciji i u Kantonu treba 
biti realniji te se kod usvajanja Proračuna treba spustiti u okvire svojih mogućnosti. 
Sukladno naprijed navedenom predložila je da se cjelokupni Proračun općine Usora za 
2014. godinu umanji za 10%. 
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je obrazložio sve 
prijedloge koje su vijećnici iznijeli te je dao potrebna pojašnjenja. Glede prijedloga koji 
se odnosi na sredstva koja se odnose na zaštitu okoliša naglasio je da su to sredstva koja 
dolaze kvartalno, namjenska su sredstva i ne mogu se koristiti za druge svrhe. Ostalo je sve 
promjenjivo i mogu se vršiti izmjene. Taekwando klub dostavlja svoje račune i zahtjeve 
uredno pa što se tiče toga do sada nije bilo ništa sporno. Što se tiče kapitalnih transfera za 
mjesne zajednice oni su predviđeni svi zbirno i iznose 45.000,00 KM, da li će se oni 
raspoređivati ili ostati zbirni to je do Vijeća tu nema ništa sporno. Što se tiče energetske 
učinkovitosti to je završena investicija, osigurana su sredstva od Ministarstva prostornog 
uređenja od 50.000,00 KM i sudjelovanje općine u iznosu od 10.000,00 KM sada je ovo iznos 
od 3.500,00 KM i on je naveden i stoji u izvršenju. Naglasio je da određena sredstva na 
pozicijama moraju biti planirana kao učešće općine jer su preduvjet za ostvarivanje 
sredstava sa viših nivoa vlasti i od drugih donatora kod apliciranja raznih udruga i 
nevladinih organizacija. Takve stavke moraju biti predviđene jer da bi se ostvarila sredstva 
preudvjet donatora je učešće općine. One moraju biti predviđene jer se nikada ne zna 
kada će zatrebati. 
Općinski načelnik se također obratio vijećnicima po ovoj točci dnevnog reda te je 
odgovorio na određene primjedbe i prijedloge vijećnika te je dao potrebna obrazloženja. 
Istakao je da kod izvršenja Proračuna treba voditi računa o tome što je prioritet i tako i 
izvršavati Proračun, za ono za što ne bude bilo sredstava neće se ni izvršiti. Istakao je da 
je neizvjesno kakvo će biti punjenje Proračuna i potrošnja ali su važni i vrlo bitni kriteriji 
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koje ćemo postaviti i kojih ćemo se držati. Smatra da Vijeće treba podržati ovaj Prijedlog 
Proračuna. 
 
Predsjedatelj je u 17:10 dao stanku u trajanju od 15 minuta. 
 
Nakon stanke nastavljena je rasprava po četvrtoj točci dnevnog reda. 
Predsjedatelj je pozvao predsjednike Klubova vijećnika da iznesu svoje konačne 
amandmane ne Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu kako bi se nakon toga 
prešlo na izglasavanje. 
Vijećnik Nikola Risonjić je istakao da ostaje kod svojih prijedloga i to 
• da se sredstva sa ekonomskog koda 61 41 120 Tekwando klub Usora u iznosu od 

500,00 KM prebace na stavku za Lovačko društvo Fazan; 
• da se sredstva sa pozicije Transfer za kulturu u iznosu od 2.500,00 KM prebace 

također na stavku za Lovačko društvo Fazan; 
• da se ta sredstva u iznosu od 3.000,00 KM prebace na poziciju za Lovačko društvo Fazan; 
Vijećnik Jozo Grgić je u ime Kluba vijećnika HDZ BIH, istakao da nakon obavljenih 
konzultacija i novih podataka koje je Načelnik a odnose se na sredtsva općine Usora koja 
su blokirana u Hercegovačkoj banci i za koja se očekuje da će tijekom naredne godine biti 
operativna, iznio oni kao Klub odustaju od onih prijedloga koji se odnose na skidanje 
sredstava sa navedenih pozicija. Naglasio je da predlažu samo uvećanje Proračuna općine 
Usora za 2014. godinu za 26.500,00 KM i da se tih 26.500,00 KM raspodijele prema 
pozicijama koje su naveli u svom prvom prijedlogu i to. 
• funkcionalni kod 803 11 Izdaci za demobilizirane branitelje lošeg imovnog stanja 

planirano 5.000,00 KM predlaže da na toj poziciji bude 20.000,00 KM; 
• funkcionalni kod 807 06 Transfer Klubovima vijećnika političkih stranaka planirano 

4.000,00 KM predlaže da na toj poziciji bude 8.000,00 KM; 
• funkcionalni kod 901 03 Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ 

Omanjska za kupovinu zemljišta za groblje nije planirano ništa pa sukladno tome 
predlažu 6.500,00 KM; 

• funkcionalni kod 901 05 Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ Ularice 
izrada projekta mosta na rijeci nije planirano ništa pa sukladno tome predlažu 
2.000,00 KM; 

Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da ostaje kod svog prijedloga da se cjelokupni 
Proračun općine Usora za 2014. godinu umanji za 10%. 
Djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije Boro Glamatović je glede prijedloga Kluba 
vijećnika HDZ BIH oko uvrštenja sredstava za izrada projekta mosta na rijeci u MZ Ularice 
naglasio da je za takve situacije općina već predvidjela sredstva pod stavkom kapitalni 
izdaci 10.000,00 KM pa nema potrebe za dupliranjem sredstava. 
Sukladno obrazloženju Bore Glamatović vijećnik Jozo Grgić je istakao da Klub vijećnika 
HDZ BIH odustaje od prijedloga za uvrštenje sredstava za izrada projekta mosta na rijeci u 
MZ Ularice. Naglasio je da oni predlažu uvećanje proračuna u konačnici u iznosu od 
24.500,00 KM. 
 
Nakon rasprave predsjedatelj je dao na glasovanje prijedloga vijećnika. 
 
Prijedlog vijećnice Nevenke Glamatović  
 

1. Da se cjelokupni Proračun općine Usora za 2014. godinu umanji za 10%. 
 

Općinsko vijeće općine Usora sa 5 (pet) glasova „ZA“, 3 (tri) glasa „PROTIV i sa 5 (pet) 
„suzdržanih“ glasova (nazočno ukupno 13 vijećnika) nije usvojilo prijedlog vijećnice 
Nevenke Glamatović  „Da se cjelokupni Proračun općine Usora za 2014. godinu umanji za 
10%. 
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Prijedlog vijećnika Nikole Risonjić  
 

1. da se skinu sredstva sa ekonomskog koda 61 41 120 Tekwando klub Usora u iznosu 
od 500,00 KM i sredstva sa pozicije Transfer za kulturu u iznosu od 2.500,00 KM i da 
se ta sredstva u iznosu od 3.000,00 KM prebace na poziciju u Proračunu općine 
Usora za Lovačko društvo Fazan. 

 

Općinsko vijeće općine Usora sa 10 (deset) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i sa 3 (tri) 
„suzdržana“ glasa (nazočno ukupno 13 vijećnika) usvojilo prijedlog vijećnika Nikole 
Risonjić „da se skinu sredstva sa ekonomskog koda 61 41 120 Tekwando klub Usora u iznosu 
od 500,00 KM i sredstva sa pozicije Transfer za kulturu u iznosu od 2.500,00 KM i da se ta 
sredstva u iznosu od 3.000,00 KM prebace na poziciju u Proračunu općine Usora za Lovačko 
društvo Fazan“. 
 
Prijedlozi Kluba vijećnika HDZ BIH  
 

Prijedlog se odnosi na uvećanje Proračuna općine Usora za 24.500,00 KM i podjelu na 
slijedeće pozicije: 
 

1. da se funkcionalni kod 803 11 Izdaci za demobilizirane branitelje lošeg imovnog 
stanja sa planiranih 5.000,00 KM uveća na 20.000,00 KM; 
 

Općinsko vijeće općine Usora sa 9 (devet) glasova „ZA“, sa 1 (jednim) glasom „PROTIV i 
sa 3 (tri) „suzdržana“ glasa (nazočno ukupno 13 vijećnika) usvojilo prijedlog Kluba 
vijećnika HDZ BIH „da se funkcionalni kod 803 11 Izdaci za demobilizirane branitelje lošeg 
imovnog stanja sa planiranih 5.000,00 KM uveća na 20.000,00 KM. 
 
2. da se funkcionalni kod 807 06 Transfer Klubovima vijećnika političkih stranaka sa 

planiranih 4.000,00 KM uveća na 8.000,00 KM; 
 

Općinsko vijeće općine Usora sa 9 (devet) glasova „ZA“, sa 1 (jednim) glasom „PROTIV i 
sa 3 (tri) „suzdržana“ glasa (nazočno ukupno 13 vijećnika) usvojilo prijedlog Kluba 
vijećnika HDZ BIH „da se funkcionalni kod 807 06 Transfer Klubovima vijećnika političkih 
stranaka sa planiranih 4.000,00 KM uveća na 8.000,00 KM“. 
 
3. da se u Proračun za poziciju Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ 

Omanjska za kupovinu zemljišta za groblje uvrsti 6.500,00 KM; 
 

Općinsko vijeće općine Usora sa 10 (deset) glasova „ZA“, sa bez glasova „PROTIV i sa 3 
(tri) „suzdržana“ glasa (nazočno ukupno 13 vijećnika) usvojilo prijedlog Kluba vijećnika 
HDZ BIH „da se u Proračun za poziciju Izdaci i učešće općine u kapitalnim investicijama MZ 
Omanjska za kupovinu zemljišta za groblje uvrsti 6.500,00 KM“. 
 
Nakon izjašnjavanja o amandmanima Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog 
Proračuna općine Usora za 2014. godinu sa usvojenim amandmanima vijećnika i Općinsko 
vijeće općine Usora sa 6 (šest) glasova „ZA“, sa 6 (šest) glasova „PROTIV i sa 1 (jednim) 
„suzdržanim“ glasom (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Ne usvaja se Prijedlog Proračuna općine Usora za 2014. godinu sa usvojenim 
amandmanima vijećnika. 
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Ad/5 
Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu 
 
Budući da nije usvojen Prortačun općine Usora za 2014. godinu Predsjedatelj je predložio 
da se ova točka skine sa dnevnog reda. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje prijedlog da se peta točka Prijedlog Odluke 
o izvršenju Proračuna općine Usora za 2014. godinu skine sa dnevnog reda i Općinsko vijeće 
općine Usora sa 13 (trinaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „suzdržanih“ 
glasova (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Skida se sa dnevnog reda peta točka Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna općine 
Usora za 2014. godinu. 
 
 
Ad/6 
Prijedlog Odluke o granicama naseljenih mjesta općine Usora; 
 
Na početku Predsjedatelj je izvijestio vijećnike da je stigao dopis iz mjesne zajednice 
Jeleči-Filipovići a koji se odnosi na određenu problematiku sa razgraničenjem te je pozvao 
vijećnike da i o njoj povedu raspravu budući da se odnosi na granice.  
Općinski načelnik je dao potrebna obrazloženje koja se tiču dopisa mjesne zajednice 
Jeleči Filipovići te je izvijestio vijećnike o problematici koja se na tom području događa. 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao ovu točku dnevnog reda na raspravu u kojoj su 
sudjelovali: Goran Tokić, Pero Lujić, Boris Penava, Jozo Grgić i Općinski načelnik. 
Vijećnik Goran Tokić je predložio da se granice naseljenih mjesta općine Usora poklapaju 
sa postojećim granicama mjesnih zajednica jer smatra da je tako realno i pošteno i da tako 
treba biti. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li mi imamo utvrđene administrativne granice 
općine Usora te je naglasio da sve ovo što nam se dešava jedan je od problema? 
Vijećnik Boris Penava je iznio određene pojedinosti koje se odnose na situaciju u mjesnoj 
zajednici iz koje dolazi a koja na svom području ima dva naseljena mjesta i to naseljeno 
mjesto Žabljak i naseljeno mjesto Tešanjka. 
Predložio je da naseljeno mjesto Tešanjka od točke dvomeđe ili tromeđe sa rijeke Usore 
između Ljetinića i Tešanjke i onim putem koji ide nizvodno sve do Salkića i vraća se 
potokom i izlazi se na magistralu i dolazi do Ante Bajić kuće. Naglasio je da opis stoji da 
ide jednom stranom odnosno u tom dijelu granica ide sredinom puta i vraća se ispod 
njegove kuće. Također je dao prijedlog da granica ide sredinom puta i prema crkvenom 
putu u tom dijelu do izlaska na magistralu gdje stoji da granica ide u pravcu sjevera 
desnom stranom a razlog je održavanje puta. Put prema plinari i tu stoji da granica ide 
desnom stranom prema sjeveru pa sukladno tome daje prijedlog da i tu ide granica 
sredinom puta upravo iz razloga održavanja puta. 
Općinski načelnik je obrazložio prijedloge vijećnika te je dao potrebna pojašnjenja i 
obrazloženja. Naglasio je da mjesna zajednica nije teritorijalna jedinica, ona se može 
organizirati u jednoj ulici, jedno naseljeno mjesto može imati više mjesnih zajednica ali 
ona nije teritorijalna jedinica. Svi naši katastarski planovi svi imaju katastarske općine i 
uglavnom se one poklapaju sa naseljenim mjestima. Mjesna zajednica i naseljeno mjesto 
nije isto i to ne može biti. Glede prijedloga vijećnika Penave naglasio je da što se tiče 
imena naseljenih mjesta određuje ih Federalni parlament, to općina ne može mijenjati. 
Što se tiče mjesne zajednice Žabljak puno jednostavnije bi bilo da se sve zove naseljeno 
mjesto Žabljak ali nazive određuje Federalni Parlamet i na to općina nema utjecaja. 
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Nakon kraće rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o granicama 
naseljenih mjesta općine Usora koji su vijećnici dobili u Sazivu za XIV redovitu sjednicu i 
Općinsko vijeće općine Usora sa 7 (sedam) glasova „ZA“, sa 1 (jednim) glasom „PROTIV i 
sa 5 (pet) „suzdržanih“ glasova (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o granicama naseljenih mjesta općine Usora. 
 
 
Ad/7 
Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog 
natječaja 
 
Općinski načelnik je iznio uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda naglašavajući da je 
Odluka ponovno uvrštena na dnevni red radi cijene. 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Prijedlog Odluke o dodjeli 
građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog natječaja. 
 
Budući da nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Odluke o dodjeli 
građevinskog zemljišta na korištenje, putem javnog natječaja i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 13 (trinaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „suzdržanih“ glasova 
(nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje, putem 
javnog natječaja. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Odluke o komunalnim pristojbama 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe za gospodarstvo i 
financije Anto Bonić. Naglasio je da je javna rasprava o ovoj Odluci provedena. U svom 
izlaganju je akcentirao na sve ono što je izmijenjeno u odnosu na Nacrt Odluke. Naveo je 
da su navedena tri nova oblika komunalnih pristojbi i to u članku 2. točka 4.isticanje 
objava, oglasa i saopćenja na javnim mjestima-površinama, točka 7. prodaja roba ili 
pružanje usluga izvan poslovnih prostorija i točka 8. izgradnju građevinskih objekata.  
Posebno je istakao članak 17. i 18. koji govori koji su sve subjekti, institucije i ustanove 
oslobođeni plaćanja komunalnih pristojbi na istaknutu firmu. Pored toga naglasio je da je 
novina da su oslobođeni plaćanja komunalne pristojbe fizičke i pravne osobe koje 
registriraju proizvodne djelatnosti i to za prve dvije godine 100% a za treću godinu 50% od 
ukupnog iznosa pristojbene obveze. Naglasio je da je nakon javne rasprave uočen određeni 
nedostatak pa je sukladno tome uvršten stavak koji kaže da obveznik koji odjavi poslovni 
subjekt prije isteka tri godine plaća u cjelosti komunalnu pristojbu, bez oslobađanja jer ne 
bi bilo korektno da se na taj način koristi ova olakšica. Naglasio je da je prilikom izrade i 
nacrta i prijedloga ove Odluke konzultirana Porezna ispostava koja je dala značajan broj 
konstruktivnih prijedloga i primjedbi koji su uvršteni u Odluku i da je ona kao takva prema 
njihovom stajalištu primjenjiva. Napomenuo je da će nakon donošenja ovu Odluku biti 
potrebno prijaviti kako bi ušla u jedinstveni registar prekršajnih kazni i u dijelu postupanja 
koji će provoditi općina Usora da bi se mogao izdavati prekršajni nalog i  provoditi ove 
prekršajne mjere u dijelu kaznenih odredbi. Šef Službe je vijećnicima prema tarifnim 
brojevima prezentirao korekcije koje su urađene u odnosu na Prijedlog Odluke. Na kraju je 
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istakao da smatra će rješenja koja su predložena u ovoj Odluci osigurati bolju i kvalitetniju 
naplatu te je istakao da je ocjena da će prihodi od naplate komunalnih pristojbi biti od 10-
15% veći u odnosno na raniji period. 
 
Nakon uvodnog izlaganja šefa Službe za gospodarstvo i financije Predsjedatelj je dao na 
raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudejlovali: Nevenka Glamatović, Pero Lujić, 
Jozo Grgić, Ivo Suvala, Općinski načelnik i šef Službe za gospodarstvo i financije. 
 

Vijećnica Nevenka Glamatović je istakla da je izvršila detaljnu analizu Prijedloga Odluke 
o komunalnim pristojbama te smatra da bi ista trebala u nekoliko članaka biti izmijenjena i 
dopunjena kako bi ista ispunila svrhu donošenja i bila provodiva.  
Istakla je da dolazi iz privrede te je prenijela negodovanje usorskih privrednika sa bilo 
kojim povećanjem i uvođenjem novih namenta u ovako lošim vremenskim uvjetima za 
poslovanje. 
Istakla je da u članku 4. Prijedlog Odluke stoji da „druga zona obuhvata prostor u prvom 
redu (izravan pristup na M-4) objekata uz magistralnu cestu Doboj Teslić“ te je naglasila da 
ne razumije što se time htjelo reći jer se zna da položaj objekata nije paralelno poredan 
uz magistralni put. Kao primjer je navela da u poduzeću gdje radi nije sigurna kako 
podnijeti obrazac za komunalne pristojbe za stanicu za tehnički pregled jer ista nije u 
prvom redu ali ima direktan pristup na magistralnu cestu, pa sukladno tome postavlja 
pitanje u koju zona ona spada? Smatra da drugu zonu treba malo detaljnije pojasniti da se 
zna što je to prvi red, što znači pristup na M-4, detaljnije to obrazložiti kako ne bi bilo 
određenih problema. Što se tiče obrazaca prijave koji su sastavni dio Prijedloga Odluke na 
jednom ima pravni lijek vezan za žalbeni postupak a na drugom nema pa predlaže da se to 
ispravi i uvrsti i na drugi obrazac. Također je predložila da se na oba obrazca doda i 
depozitni račun općine kako bi svi podaci na njemu bili kompletni.   
Glede tabelarnog prikaza na stranici 10. Prijedloga Odluke iznijela je određene primjedbe i 
to za tarifni broj 5. koji se odnosi na privremeni boravak u hotelima, motelima, kampovima 
i kućnoj radinosti smatra da je tu dosta stvari pomiješano. Naglasila je da se pristojba ne 
može plaćati dnevno kako je navedeno u Prijedlogu Odluke nego po ostvarenom noćenju. 
Također je istakla da u napomeni stoji da su oslobođene plaćanja pristojbe osobe 
navedene u članku 3. Uredbe o boravišnoj pristojbi („Službene novine FBIH“ broj:75/10) a 
u istoj Uredbi u članku 3. upravo su nabrojani obveznici tako da joj nije jasno o čemu se tu 
radi jer na jednom mjestu je naznačeno da spadaju u obveznike a na drugom da su izuzeti, 
to treba provjeriti i uskladiti. Naglasila je da je svaka općina pa tako i naša ograničena 
višim propisima na koje usluge se ne mogu vršiti uvođenja nekakvih komunalnih pristojbi. 
Kada su u pitanju usluge smještaja u hotelima, motelima, kampovima i kućnoj radinosti 
važeća je Odluka o utvrđivanju visine boravišne pristojbe donesena od strane Federalnog 
ministarstva okoliša i turizma koja se propisuje decidno za svaku godinu, ona nije 2,00 KM i 
sukladno tome postavlja pitanje iz kojeg izvora je preuzeta visina ove pristojbe u našoj 
odluci.  
Dalje se osvrnula na tarifni broj 8. koji se odnosi na izgradnju građevinskih objekata i za 
kojega smatra da je dodatno opterećenje i destimulans izgradnji poslovno proizvodnih 
objekata jer i na temelju već postojećih i važećih odluka investitor plaća raznorazne 
pristojbe. Citirajući napomenu 2. tarifnog broja 8. istakla je da ovdje treba ostaviti jedan 
razuman zakonski rok da se izmiri ova pristojba, to treba iskorigirati jer predloženi način 
je vrlo čudan. 
Na kraju svoga izlaganja vijećnica Glamatović je predložila da se ovako predložena Odluka 
o komunalnim pristojbama ne usvoji nego da se za neko buduće vrijeme zaduži Općinski 
načelnik da zajedno sa nadležnim Službama sazovu usorske gospodarstvenike i da sa njima 
malo detaljnije porazgovaraju na ovu temu i da se čuje i njihov glas jer su oni ti koji 
plaćaju ove pristojbe. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li općina ima registar svih privrednih subjekata 
od kojih se misli naplatiti ove naknade. Naglasio je da imamo objekata koji su odjavljeni a 
i dalje su u funkciji i rade. Što se tiče ove Odluke vidi se predloženi financijski efekat ali je 
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upitno da li će se u stvarnosti to moći realizirati. Na kraju je istakao da ovu Odluku 
svakako treba malo doraditi. 
Vijećnik Jozo Grgić je naglasio da se slaže sa razmišljanjem vijećnice Glamatović te 
smatra da o ovoj odluci treba još malo razmisliti i ostaviti za još neki period kako bi se 
doradila. Istakao je da se građani žale jer su u kratkom periodu donesene tri nove odluke 
sa nametima i to dvije nove i povećanje iznosa za ovu postojeću. Predložio je da se 
donošenje ove Odluke ostavi za kasnije i da se proba sa Povjerenstvom za ekonomske 
odnose, predsjednicima Klubova vijećnika, Općinskim načelnikom i Službama složiti 
odgovarajuća Odluka koja će ići u prilog svima. Predložio je da se donošenje ove Odluke 
odloži kako bi se sve još malo razjasnilo.   
Predsjedatelj Ivo Suvala je postavio pitanje na koji način bi se naplaćivalo isticanje 
objava, oglasa i saopćenja na javnim mjestima i površinama kao što su lijepljenje oglasa 
npr. za turnire, događanja i manifestacije?  
Šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić je odgovorio na postavljeno pitanje. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Prijedlog Odluke o komunalnim pristojbama koji su vijećnici dobili u 
materijalima za XIV redovitu sjednicu i i Općinsko vijeće općine Usora sa 1 (jednim) 
glasom „ZA“, 8 (osam) glasova „PROTIV i sa 5 (pet) „suzdržanih“ glasova (nazočno 
ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Ne usvaja se Prijedlog Odluke o komunalnim pristojbama. 
 
 
Ad/9 
a) Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište radi   

građenja Bori Duvnjak; 
b)  Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište radi 

građenja Tihomiru Jurišić; 
c)  Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište radi 

građenja Stipi Jeleč; 
d) Prijedlog Rješenje o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište radi 

građenja Ivici Joskić 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Boris Penava, Pero Lujić, Boro Glamatović i Općinski načelnik.  
Vijećnik Boris Penava je istakao da je na dvanaestoj redovitoj sjednici Općinsko vijeće 
donijelo Odluku o prodaji ovog zemljišta i u toj odluci je stavljeno da je ovo zemljište u 
naravi pašnjak. Nakon okončane procedure na rješenjima stoji da je kupljeno zemljište u 
naravi livada. Sukladno tome postavio je pitanje kako se uspjelo tako brzo pretvoriti 
kulturu na ovim parcelama sa pašnjaka na livadu ako se zna da je to teška i dugotrajna 
pretvorba? Tražio je da se to pojasni. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje da li su svi kupci u cjelosti uplatili sva potrebna 
sredstva za kupljeno zemljište? 
Općinski načelnik i Boro Glamatović djelatnik u Službi za gospodarstvo i financije su 
dali odgovore na postavljena pitanja. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje ovu 
točku dnevnog reda prema redoslijedu koji je dobiven u Sazivu. 
a) Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje 

neizgrađeno građevinsko zemljište radi   građenja Bori Duvnjak i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 13 (trinaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i bez „suzdržanih“ 
glasova (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  



12 
 

 
Z A K LJ U Č A K 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 
radi građenja Bori Duvnjak. 
 
b) Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje 

neizgrađeno građevinsko zemljište radi građenja Tihomiru Jurišić i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 12 (dvanaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i sa 1 (jednim) 
„suzdržanim“ glasom (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 
radi građenja Tihomiru Jurišić. 
 
c) Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje 

neizgrađeno građevinsko zemljište radi građenja Stipi Jeleč i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 12 (dvanaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i sa 1 (jednim) 
„suzdržanim“ glasom (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 
radi građenja Stipi Jeleč. 
 
d) Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje 

neizgrađeno građevinsko zemljište radi građenja Ivici Joskić i Općinsko vijeće općine 
Usora je sa 12 (dvanaest) glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i sa 1 (jednim) 
„suzdržanim“ glasom (nazočno ukupno 13 vijećnika) donijelo slijedeći  
 

Z A K LJ U Č A K 
 

Usvaja se Prijedlog Rješenja o dodjeli na korištenje neizgrađeno građevinsko zemljište 
radi građenja Ivici Joskić. 
 
 
Ad/10 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka utemeljenja 
Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio Općinski načelnik koji je vijećnicima 
iznio najznačajnije pojedinosti koje se odnose na ovu točku dnevnog reda. 
Naglasio je da 100 ha zemljišta koje pripada općini Usora još uvijek se nalazi na korištenju 
zadruge općine Doboj i zemljište koje se nalazi na korištenju zemljoradničke zadruge 
Jelah, to je zemljište neophodno preuzeti. Kroz razgovore o načinu preuzimanja tog 
zemljišta došlo se do najjednostavnijeg i najpovoljijeg načina a to je da se formira 
zemljoradnička zadruga kojoj bi se to zemljište dodijelilo na korištenje. 
Dilema je bila kojoj od postojećih zadruga na području općine Usora dodijeliti zemljište i 
najlogičnije i naispravnije rješenje koje se nametnulo je da se osnuje Zemljoradnička 
zadruga usorskih branitelja i da se to zemljište njoj dodijeli na korištenje. 
Predložio je da se iz pozicije u Proračunu za razvoj poljoprivrede u iznosu od 30.000,00 KM 
izdvoje sredstva i da se plate troškovi formiranja ove Zadruge, da se ona formira i da se u 
aktima Zadruge (Statut i drugi akti) navede da svaki branitelj ima pravo kada god želi 
pristupiti i istupiti iz Zadruge. Prednost zadruga je u tome da svi poticaji koje se nude 
individualno su manji u odnosu na one poticaje koji se mogu ostvariti putem zadruge. 
Pored toga istakao je da bi agronom stalno bio prisutan u zadruzi i radio bi na poboljšanju 
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uvjeta poljoprivredne proizvodnje, stručnom osposobljavanja i aplicirao bi na sve projekte 
na koje bude moguće prema svim potencijalnim donatorima. 
Ovo je goruće pitanje i najjednostavniji način da se ovih 100 ha vrati općini Usora. 
 
Nakon uvodnog izlaganja Općinskog načelnika Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku 
dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Nevenka Glamatović, Pero Lujić, Jozo Grgić, Općinski 
načelnik. 
Vijećnica Nevenka Glamatović je naglasila da nitko od vijećnika nema ništa protiv 
osnivanja Zemljoradničke zadruge ali postavila pitanje da joj nije jasno zašto je Vijeću 
predloženo usvajanje Zaključka o davanju suglasnosti kojom Vijeće treba da ovlasti 
Općinskog načelnika da u suradnji sa Službom za gospodarstvo i financije inicira pokretanje 
navedenog postupka. Naglasila je da bi ona ovaj Zaključak razumjela da je već osnovana 
Skupština da se obratila Vijeću ili Načelniku da žele osnovati Zadrugu i da im trebaju 
sredstva iz Proračuna za registraciju iste a ovako ne razumije zašto se sada donosi ovaj 
Zaključak. 
Vijećnik Jozo Grgić je istakao da smatra da ova ideja nije loša ali ne bi trebalo zanemariti 
ni ostale Zadruge koje već postoje na području općine Usora. Smatra da je ovo dobra stvar 
i ne bi trebalo bježati od nje. Ova Zadruga se može favorizirati kao općinska ali ne bi 
trebalo zanemariti ni ostale. Primjedba koju je iznio odnosi se na preuzimanje zemljišta za 
koje smatra da je moglo biti preuzeto i prije osnivanja Zadruge. 
Općinski načelnik je odgovorio na postavljena pitanja i dao potrebna obrazloženja na 
izlaganja vijećnika. 
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka utemeljenja 
Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja i Općinsko vijeće općine Usora je sa 10 (deset) 
glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV i sa 3 (tri) „suzdržana“ glasa (nazočno ukupno 13 
vijećnika) donijelo slijedeći  

 
ZAKLJUČAK 

 
Usvaja se Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na pokretanje postupka 
utemeljenja Zemljoradničke zadruge usorskih branitelja. 
 
 
Prije nego što je zaključio XIV redovitu sjednicu Općinskog vijeća Predsjedatelj je 
izvijestio vijećnike da je stigao akt Skupštine Zeničko dobojskog kantona o raspravi 
provedenoj o Inicijativi Općinskog vijeća Usora za donošenje Zakona o prenošenju 
nadležnosti Zeničko-dobojskog kantona iz oblasti obrazovanja na općinu Usora. 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 19:05 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
 
         Zapisnik obradila                                                                  PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                          Ivo Suvala 
  


